

The best tourist attractions in Putrajaya



IKLAN JAWATAN KOSONG DI MARINA PUTRAJAYA SDN. BHD. (MPSB)
(diuruskan sepenuhnya oleh Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj))

Bagi memenuhi aspirasi untuk menjadi produk pelancongan yang terbaik di Putrajaya, Marina Putrajaya Sdn. Bhd. (MPSB) yang merupakan Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj) yang menguruskan Cruise Tasik Putrajaya, Marina Putrajaya, Pusat Rekreasi Air Putrajaya dan Skyrides Festivals Park Putrajaya, sedang mencari calon-calon yang kreatif dan berinovasi untuk mengisi kekosongan jawatan dengan Syarat/Kelayakan seperti berikut:

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
<p>1. CRUISE GUIDE (KEKOSONGAN 1 ORANG)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,500.00 (Mengikut Pengalaman)</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Bidang Tugas:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Memberi penerangan kepada pelancong sewaktu pelayaran. • Membantu urusan yang berkaitan dengan pengoperasian khususnya di Cruise Tasik Putrajaya seperti persiapan dan penyelarasan acara & majlis, perkhidmatan pelanggan dan sebagainya • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya Sijil Pelajaran Malaysia. <p>Pengalaman</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya 1 tahun dalam bidang pelancongan. <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. • Mempunyai kesihatan yang bagus. • Mempunyai fizikal yang cergas. • Fasih bertutur dalam Bahasa Melayu dan English. • Boleh memandu dan mempunyai kenderaan sendiri (kereta atau motorsikal). • Boleh lapor diri dengan serta merta sekiranya dipanggil untuk bertugas. • Boleh bekerja secara shift mengikut jadual yang disediakan
<p>2. PEMBANTU JUALAN TIKET (1 KEKOSONGAN/LELAKI)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,500.00</p>	<p>Bidang Tugas:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Berkebolehan menggunakan system Point of sales. • Membantu urusan-urusan yang berkaitan dengan pengoperasian jualan tiket di premis-premis MPSB dan lain-lain perkhidmatan pelanggan yang berkaitan.

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
<p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. • Mempunyai interaksi yang baik. • Berdaya tahan, Jujur dan amanah dalam urusan kewangan • Mempunyai kenderaan sendiri (kereta atau motorsikal) <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya Sijil Pelajaran Malaysia <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai interaksi yang baik. • Berdaya tahan, Jujur dan amanah dalam urusan kewangan • Mempunyai kenderaan sendiri (kereta atau motorsikal)
<p>3. PEMBANTU OPERASI (2 KEKOSONGAN/LELAKI)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,500.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Bidang Tugas:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Membantu urusan yang berkaitan dengan pengoperasian Cruise Tasik Putrajaya seperti mengemudi bot, keselamatan, kebersihan, perkhidmatan pelanggan dan sebagainya. • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. • Mempunyai interaksi yang baik. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya Sijil Pelajaran Malaysia <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. • Mempunyai kesihatan yang bagus. • Mempunyai fizikal yang cergas
<p>4. PENGAWAL KESELAMATAN (2 KEKOSONGAN/LELAKI)</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,300.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Bidang Tugas:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Membantu urusan yang berkaitan dengan kawalan keselamatan pengoperasian dan aset Cruise Tasik Putrajaya dan Marina Putrajaya. • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya Sijil Pelajaran Malaysia

JAWATAN	SYARAT / KELAYAKAN
	<p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. • Mempunyai kesihatan yang bagus. • Mempunyai fizikal yang cergas.

Sekiranya anda memiliki kriteria-kriteria yang kami cari dan bersedia untuk bekerja dengan penuh dedikasi ke arah merealisasikan aspirasi kami, sila hantarkan **resume** ke hr@cruisetasikputrajaya.com dengan menyatakan jawatan yang dipohon di bahagian subjek e-mel. Hanya calon-calon yang disenarai pendek akan dihubungi.

Tarikh Tutup Permohonan: **09 NOVEMBER 2017**